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Nr. 6 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN JUSTITIE EN DE
MINISTER VAN BINNENLANDSE ZAKEN EN KONINKRIJKS-
RELATIES

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 15 mei 2009

Hierbij bieden wij u het jaarverslag van het Bureau BIBOB over het jaar
2008 aan.1

In 2008 bereikten 267 adviesaanvragen en 34 aanvullende advies-
aanvragen het bureau. Bestuursorganen vragen een aanvullend advies
aan indien tijdens de bezwaarfase de aanvrager van de vergunning zaken
naar voren brengt die een ander licht op de zaak werpen. Ook komt het
voor dat tijdens de procedure de vergunningaanvragers en/of de finan-
ciers veranderen. Het Bureau BIBOB constateert een forse toename van
het aantal aanvullende adviezen. Het redigeren van een aanvullend advies
eist dezelfde zorgvuldigheid en, afhankelijk van de vragen, dezelfde tijd als
het maken van een regulier advies. Indien om die redenen de aanvullende
bij het aantal reguliere adviezen worden opgeteld, komt het aantal advies-
aanvragen uit op 301.

De doorlooptijden zijn in de loop van 2008 verbeterd ten opzichte van
2007. In 2007 werd slechts 15% van de adviesaanvragen binnen de termijn
afgehandeld. In 2008 bedroeg dit percentage 22%. In het laatste kwartaal
van 2008 is 44% en in het eerste kwartaal van 2009 56% van de advies-
aanvragen binnen de termijn afgehandeld. Deze verbeteringen zijn met
name het gevolg van het aantrekken van extra personeel. Het behalen van
de doorlooptijden blijft een punt van aandacht.

De staatssecretaris van Justitie,
N. Albayrak

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,
G. ter Horst
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1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
tiepunt Tweede Kamer.
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